

[附屬法例]

[Subsidiary]

開始/停止 \* 執業日期:

Date(s) of commencing/ceasing\* practice:

6. 請在適當空格內填上“√”號:

- 本人正從事私人執業，並就其而按照《律師(專業彌償)規則》(第 159 章，附屬法例)維持一項彌償。
- 本人正從事私人執業，而並無維持一項彌償，但已獲理事會授予特別寬免。
- 本人並無從事私人執業，而只是作出已獲理事會授予一般寬免的作為。
- 本人並無從事私人執業，現正從事已獲理事會授予特別豁免的作為。

6. Tick the appropriate box(es):

- I am engaged in private practice in respect of which an indemnity is maintained in accordance with the Solicitors (Professional Indemnity) Rules (Cap. 159 sub. leg.).
- I am engaged in private practice and do not maintain an indemnity but have been granted a specific waiver by the Council.
- I am not engaged in private practice and only perform acts for which a general waiver has been granted by the Council.
- I am not engaged in private practice and am engaged in acts for which a specific exemption has been granted by the Council.

7. 本人現申請獲發給執業證書。

7. I apply for a practising certificate.

簽署: \_\_\_\_\_

Signed: \_\_\_\_\_

日期: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

\* 請刪去不適用者。

\* Delete if inapplicable.

(1994 年第 494 號法律公告)

(L.N. 494 of 1994)

表格 2

[第 4 條]

FORM 2

[rule 4]

執業證書——律師

PRACTISING CERTIFICATE—SOLICITOR

法律執業者條例  
(第 159 章)

LEGAL PRACTITIONERS ORDINANCE  
(Chapter 159)

香港律師會現按照《法律執業者條例》第 6 條第 (1) 款證明香港高等法院律師 .....  
已符合該款的規定，因此有權由 ..... 至 .....  
的期間執業為上述律師。條件(如有的話)為:

The Law Society of Hong Kong hereby certifies, in accordance with subsection (1) of section 6 of the Legal Practitioners Ordinance, that .....  
..... a Solicitor of the High Court of Hong Kong, has complied with that subsection and is therefore entitled to practise as such solicitor for the period from ..... to .....  
Conditions if any:

日期: ..... 年 ..... 月 ..... 日

Dated this ..... day of .....

香港律師會秘書

Secretary,

(1986 年第 259 號法律公告; 1998 年第 25 號第 2 條; 2000 年第 115 號法律公告)

The Law Society of Hong Kong.  
(L.N. 259 of 1986; 25 of 1998 s. 2; L.N. 115 of 2000)